
Notulen MR Kindcentrum de Linde   
Maandag 3 februari 2025, 19:00 uur   
 
Aanwezig:  Germy Sinke, Danielle Beekman (Personeelsgeleding). 

Klaartje Koolen, Remko Kühne, Sanne Kleijn-de Bresser 
(Oudergeleding). Er is één ouder als toehoorder.  
Willem Leermakers (Directeur).  
Notulist: Germy  

  
• Start met alleen de MR leden (opening). 

Bericht Lenne bespreken:  
 
1.Kwaliteitsbeleid De school biedt de basis en extra ondersteuning die staat 
beschreven in het School Ondersteuningsprofiel (SOP). Per 01-08-2025 komt het SOP 
te vervallen. Vanaf die datum wordt het ondersteuningsaanbod beschreven in de 
schoolgids. Hiermee worden ouders geïnformeerd welke basisondersteuning en 
welke extra ondersteuningsmogelijkheden de school biedt. Gewenst als schoolleider 
proactief het gesprek aangaat met de medezeggenschapsraad over dit aanbod. 
Vraag aan Willem om in mei 2025 de beschrijving van het ondersteuningsaanbod 
voor de schoolgids te bespreken met de MR. 
2.Per 01-08-2025 krijgen leerlingen hoorrecht over het OPP. Hoe verloopt die 
communicatie?  Hierover wordt de MR op een later moment geïnformeerd.  
3.Terugkoppeling GMR Er is minder betrokkenheid /communicatie vanuit de Plusklas. 
Het lijkt dat er meer uit te halen is; gezien de voorzieningen die er zijn. Voorzitter 
deelt deze informatie met Willem. Vraag vanuit de MR; of dit besproken kan worden 
met de directeur Passend Onderwijs.  
 

- Willem sluit aan; vaststellen agenda.  
Agenda goedgekeurd.  

                             Drie punten zijn in vooroverleg besproken en worden gedeeld met de directeur. 
                             1. Beschrijving SOP in schoolgids. 2. Communicatie hoorrecht leerling OPP.  
                             3. Navraag aanbod Plusklas. 
                             Afspraken: In het DO wordt het verkend en Willem zoekt afstemming met Vensters; 
                             rondom de beschrijving van het SOP. 2. Per 01-08-2025 krijgen leerlingen hoorrecht  
                             over het OPP. Dit stukje bespreekt Willem in mei met de MR. 
                             3.Er is een evaluatie geweest bij leerkrachten(tevredenheidspeiling). Er is  
                             minder tevredenheid rondom de afstemming tussen Plusklas en de diverse scholen.  
                             Directeuren gaan in gesprek met directeur Passend Onderwijs. 
 

• Notulen en actielijst   
-               Notulen van 11 december 2024 goedgekeurd. Notulen staan nu verkeerd opgeslagen.  
-               Germy past dit aan! De goedgekeurde notulen worden op de website geplaatst.  
-               Willem geeft dit door aan Angela.  

 
• Mededelingen/ Signalen uit “de wandelgangen”  
      Vanuit de ouders geen signalen. Wie vervangt Lenne die nu elders werkt. Willem  
      neemt iets meer tijd om iemand vanuit het team de taak lid MR te geven. Er zijn nu 

             twee leden. Het is gewenst dat er drie personeelsleden lid zijn. Willem regelt dit! 
 

• Ingekomen stukken Geen!  
 



• Subsidie Verbetering Basisvaardigheden voortgang 
        Verantwoordingsdocument kosten subsidie wordt besproken.  De voorgenomen  

        investeringen uit dit plan worden uitgevoerd. MR is tevreden! 

• Leerlingvolgsysteem IEP  
• Gemaakte keuzes implementatie en gebruik IEP uitgelegd. 
• Informeren ouders  

Op donderdag 6 februari 2025 krijgen ouders uitleg in de aula over het lezen 
van de rapportage van IEP. IEP heeft meer mogelijkheden in de afname van 
leeraanpak en creatief vermogen. Dit zijn opties voor de toekomst. De 
afname sociaal -emotionele ontwikkeling, hoofd en handen geven we nog 
niet mee aan de ouders. Ongeveer 50 aanmeldingen voor deze avond.  

• Kwaliteitsmonitor  
                            Twee keer per jaar heeft Willem een ontwikkelgesprek met de bestuurder. Hij heeft  

ter verantwoording een eigen kwaliteitsmonitor voor De Linde gemaakt en deze aan 
 de MR laten zien.   

                              
 

Vanuit jaaragenda: 
- Vaststelling begroting 2025 en exploitatie 2024 

Het boekjaar is afgerond. Willem toont het overzicht van de uiteindelijke exploitatie 2024. 
MR heeft dit goedgekeurd. 

- Voortgang Integraal Kindcentrum  
Om de twee jaar wordt er een nulmeting voor de kindcentrummonitor afgenomen om de 
voortgang van de kindcentrumontwikkeling te monitoren. Compasnul13 (expertisecentrum 
en uitvoeringsorganisatie van en voor de kinderopvang) neemt in een gesprek een vragenlijst 
af met de directeur en locatiemanager kinderopvang op alle Kindcentra van Oirschot. Voor 
de Linde wordt dit gedaan door Willem Leermakers en Tessie Couturier.  Zij monitoren 
ontwikkeling en adviseren hoe daarmee om te gaan. Vanuit de inhoud brengen zij praktijk en 
beleid bij elkaar.  
Voortgang schoolontwikkeling  

- Studiedagen gepland en modules worden gevolgd. Kwaliteitskaarten zijn gemaakt voor 
Rekenen, Taal en Spelling. Op dinsdag 11 februari heeft het team een studiedag over 
krachtige rekendidaktiek.  

- Opleidingsschool: Angela is schoolopleider. Er is bovenschools overleg met schoolleiders van 
de andere scholen.  

- ICT In oktober komt een update.  
- Leerlingenzorg; er is hierover géén nieuws te melden.  
- De gemeente heeft budget vrijgemaakt voor een nieuwe gymzaal voor Avontuurrijk en een 

verbouwing van de gymzaal van de Linde. Vanuit SKOBOS is er een projectgroep die in 
samenwerking met de gemeente voor realisatie gaat zorgen. Voor de Linde zitten Willem 
Leermakers en vakdocent Reggy Nuijens in deze projectgroep. Willem zal de MR blijven 
informeren over de voortgang. Op dit moment is de ambitie om in 2025 deze renovatie te 
realiseren. Dit is ook nodig omdat er subsidies beschikbaar zijn die in 2025 besteed moeten 
worden.    

-   
           Terugkoppeling GMR (Germy en Klaartje)  
               Betrokkenheid/ communicatie vanuit de Plusklas is besproken.  
  
           Rondvraag   



• Bij de volgende vergadering worden de statuten aangepast (zittingstermijn). Dit wordt als 
agendapunt besproken. Wie van het personeel sluit aan bij MR? Het is gewenst dat er drie 
personeelsleden vanuit de Linde in de MR zitten. Willem zorgt voor de invulling.  

• Wat is er veranderd over de financiering rondom Cultuuronderwijs? Er bestaat een subsidie: 
Cultuur met kwaliteit. Het onderwijs kan daarvan gebruik maken. De gemeente heeft een 
cultuurmakelaar aangesteld in de persoon van Anita Rooijakkers. Op scholen worden 
cultuurcoördinatoren aangesteld.  Nu is het aan de scholen om deze te gaan benoemen. In 
het taakbeleid wordt gekeken wie dat voor de Linde gaat doen!    

• Is het invullen van de werkboeken besproken in het team? Willem bespreekt dit met het 
team. Daar is tot nu toe nog geen aandacht voor geweest.  

• Vraag over de Boa’s. Er is een schoolschouw geweest. Mensen van de gemeente zijn op 
verschillen momenten komen schouwen en geven daar een terugkoppeling van op vrijdag 8 
februari. De volgende vergadering bespreekt Willem de adviezen. 

 
 

 


